
Petr se nám vytahuje ze služby
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„Petr se nám nějak vytahuje ze služby…“ postěžoval si pastor na bratra ve svém sboru.
Chvilku jsem se vyptával, z čeho že se ten Petr vytahuje a co to znamená prakticky.

Ukázalo se, že milému Petrovi se krásně rozjelo pravidelné Discovery s pěti nevěřícími
známými! A tak potřeboval dvě tři hodiny týdně na samotné Discovery a kromě toho občas
další hodinu až dvě, aby s někým ze svých přátel zašel na kafe ještě osobně…
Uvažuj se mnou, prosím. Opravdu se Petr „vytahuje ze služby“, když si uvolňuje kapacitu
pro nevěřící přátele, aby s nimi mohl číst Boží slovo a sdílet živého Ježíše?
Není to spíš naopak, že se do služby hluboce ponořuje pro Ježíšovu slávu a pro záchranu
dalších lidí?
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